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Vraag 1 Pag 5 

U stelt u zich de vraag of we aan iedereen het juiste dak boven het hoofd bieden? 

We hebben een te maken met een gigantische immigratiestroom die Nederland onmogelijk het 

hoofd kan bieden, zowel ruimtelijk, financieel en qua draagvlag onder de bevolking En dat geldt ook 

voor onze kleine compacte stad. U ziet dat als een Haags thema, dat de gemeenten moeten 

oplossen, stelt u.  

a. Waarom vindt u dat gemeenten het probleem dat Den Haag creëert en oplegt aan gemeenten, 

moet oplossen terwijl dat onmogelijk is?  

b. Waarom geeft u niet aan, zoals zovele gemeenten al doen, dat we aan onze grenzen zitten en dat 

we de opdracht niet meer uitvoeren?  

 

Vraag 2 Pag 5  

we zetten in op veiligheid op kwetsbare plekken rondom scholen  

 In Keerpunt in Cadier en Keer wordt jeugd  geplaatst waarvoor de gemeente verantwoordelijk is 

vanuit haar zorgtaak. De laatste tijd verdwijnen er meisjes vanuit Keerpunt en die waarschijnlijk zijn 

ontvoert. Mensen geven aan dat het om drugsscène en loverboys gaat.  Wat gaat u doen om de 

veiligheid van de kinderen die daar zijn geplaatst, te waarborgen? 

Vraag 3 pag 5  

Er wordt nog steeds gedeald rondom scholen in Maastricht, blijkbaar werkt u aanpak niet, waarom 

niet? Wat doet u ervoor? 

Vraag 3 pag 5  

En we zetten in op handhaving in de nachtelijke uren. 

A. Hoeveel handhavers zijn er nu voor de nachtelijke uren ? 

B. Hoeveel handhavers voor de nachtelijke uren hebben een vast contract?  Hoeveel zijn er 

aangesteld via een uitzendbureau? 

C. Zijn twee handhavers voldoende om een stad ’s-nachts aan te kunnen? Kortom hoeveel zijn 

er ‘s-nachts nodig wilt u de overlast serieus aanpakken? 

 

Vraag 4 pag 5 handhaving 

D. Hoeveel handhavers zijn er totaal op overlast aangesteld en hoeveel hebben een vast contract?  

Hoeveel via een uitzendbureau? Wordt dat aantal uitgebreid? 

E. wat is het aantal handhavers als we op volledige sterkte zijn? Bent u van plan om die capaciteit 

weer op peil te krijgen en binnen welke periode wilt u dat bereikt hebben? 

F. Als u zorgt dat de handhavingscapaciteit op orde komt, krijgen die mensen dan vaste contracten of 



blijft u dat via uitzendbureaus doen? 

G. Hoeveel handhavers op overlast worden betaald uit het budget voor de fiets? 

H. Het budget van de fiets voor handhaving loopt bijna af. Of wordt het verlengd en voor hoe lang? 

Wat is het vervolgtraject m.b.t. deze handhavers, blijven ze aangesteld of worden ze ontslagen? 

I. Ambtelijk wordt aangegeven dat er minstens 7 handhavers nodig zijn op de fietsenoverlast (Bij 7 

zijn er 2 dan niet op straat i.v.m. rooster, ziekte, vakantie, verlofdagen en heb je 5 netto ter 

beschikking). Hoeveel handhavers gaat u inzetten voor handhaving op de fietsen voor 2023 ev?  

Vraag 5 pag 5  

Handhaving op de parken, in de krant stond dat er slechts 2 meldingen zijn binnengekomen en dat 

het probleem is opgelost. Wij weten dat dat onjuist is, want er zijn aan de lopende band meldingen 

binnengekomen, ook zijn er diverse brieven aan de Raad gestuurd. Waarom laat u zo’n bericht naar 

buiten brengen als dat toch niet klopt? 

Vraag 6 pag 5  handhaving parken 

U heeft een parkregiseur aangesteld, echter we krijgen het idee dat deze meer voor de bühne is 

aangesteld dan dat hij de aanpak overlast parken oplost. In februari vorig jaar zou een rapport over 

de aanpak liggen, echter wanneer is dat klaar?  

Tot wanneer blijft de parkmanager nog in dienst en wat heeft hij tot nu toe gekost? 

Vraag 7. pag 5 handhaving parken 

Had de parkmanager strengere ideeën over de aanpak overlast parken, dan het college, want we zien 

de aanpak veel te traag beweging  komen?  Enkel ad hoc acties maar geen structurele aanpak. En 

softe aanpak van het college vergt veel te veel van de handhavingscapaciteit.  

Vraag 8 handhaving parken 

Na al die jaren ernstige overlast en vervuiling van het park heeft u dan uiteindelijk borden geplaatst. 

Let wel groene borden in het park aan de Heylerhoflaan geplaatst, met vriendelijke verzoeken. Geen 

verbodsborden. 

Hoeveel hebben deze groene borden gekost? 

 

Vraag 9 pag 5  handhaving parken 

Deze vriendelijke groene borden die niets verbieden, helpen niet, want tegenwoordig moet al iets 

klip en klaar zijn (verbod)  anders werkt het niet, mensen vragen steeds meer naar duidelijke 

regels/verboden. Het is ook beter voor handhaving als ze naar een verbodsbord kunnen wijzen bij 

overtreding, om discussie te vermijden.  

Waarom heeft u geen verbodsborden geplaatst m.b.t. gebruik van alcohol in de openbare ruimte, 

achterlaten van rotzooi, meenemen van geluidsboxen, scooteren door het park, veroorzaken van 

geluidsoverlast? 

 

Vraag 10 pag 5 handhaving in parken 

De asowet is in werking getreden en die aangeeft dat er geen overlast veroorzaakt mag worden. 

Waarom wordt deze wet in Maastricht niet uitgevoerd? Waarom wordt niet gewoon beboet als in de 

nachtelijke uren omwonenden structureel uit hun slaap worden gehouden door muziekboxen in het 

park, die ook  bij APV zijn verboden, waarom wordt er niet beboet op alcohol gebruik in de openbare 

ruimte?  Dat is toch verboden? 



Vraag 10 Pag 6 Hoogbouw voor campus en bedrijvigheid 

A.Hoe hoog mag er in Maastricht gebouwd worden en is dat in elk BP dezelfde hoogte? 

B.Hoe hoog mag in Randwijck gebouwd worden? 

C.Hoeveel geld investeert de gemeente en de universiteit in de campussen op Randwijck? 

 

Vraag 11 verduurzaming pag 6 

A. Wat doet u eigenlijk concreet aan verduurzaming, want dat is niet helder? 

 

B. We krijgen al jaren te horen van afdeling waaronder de riolering valt dat de riolering het water 

niet goed aan kan bij hevige regen. Wat doet u aan het verstenen van de stad? Steeds meer mensen 

maken van hun tuin een stenen terras of parkeerplaats.  

Waarom doet u geen beroep op burgers om hun tuinen om te zetten in groen, voor een betere 

afwatering? Waarom legt u dat niet duidelijk uit aan de burgers? 

C. Wat doet u actief om zoveel mogelijk groen en natuur en landbouw in de stad te behouden, om de 

wateroverlast aan te kunnen? Hoeveel groen moeten we hebben om een fatsoenlijke afwatering in 

de stad te kunnen garanderen?  

Vraag   12   pag 6 We zetten in op energietransitie. 

 De realiteit is weerbarstiger. De hernieuwbare energie zorgt voor een zorgwekkende afvalberg die 

heel schadelijk is voor het milieu, er zijn veel problemen waarvoor men nog geen oplossing heeft 

zoals het opslaan van stroom, electrische auto’s en bussen die in brand vliegen. De enorme stijging 

van de gasprijzen en nu blijkt dat stroom nog duurder is dan gas. De fatale termijnen die we moeten 

halen waarin de energietransitie moet zijn voltooid, zijn gewoon irreëel. We lezen echter niets over 

de aanpak van deze problemen.  

Hoe zet u in op het hierboven geschetste? Blijft voor u 2040 heilig of gaat u erkennen dat het tijd is 

voor een realistische energietransitie en dat er ernstige problemen opduiken waarover helemaal niet 

is nagedacht? 

Vraag 13  pag 7 fin tabel 

sociaal domein rekening 2021 uitgaven € 256.942   begroting 2022 € 256.058  en dan wordt de 

begroting voor 2022 opgehoogd naar € 272.915. Waarom werd deze opgehoogd en is het wel 

realistisch om de komende begrotingen het bedrag voor sociaal domein weer te laten dalen? Welke 

maatregelen heeft u dan ondernomen om in te zetten op een lager bedrag? Bijlage 3 is niet echt 

concreet. 

Vraag   14  pag 7 fin tabel 

rekening 2021 € 7.022.000 begroting 2022 € 13.167.000 tussentijds opgehoogd. 

A.  waarom zo’n groot verschil, waar heeft u dat extra geld van 5 mln  aan uitgegeven?  In bijlage 3 

staat dat niet concreet aangegeven met cijfers. 

B. Waar is dat bedrag van € 13.167.000 concreet aan uit gegeven? Waarom wordt dat bedrag met 2 

miljoen verhoogd in 2025? Wat wordt er dan extra gedaan? 

 

Vraag    15  pag 14 veiligheid 

Verwijzing halt.  

A. Hoeveel jongeren wonen in de stad ?  

B. Hoeveel jongeren betreft het in aantallen , die zijn doorverwezen naar halt in 2019, 2020, 2021, 

2022?  



C. Hoe komt het dat er zo’n groot verschil is tussen 2020 en andere jaren? Is er minder goed 

geregistreerd, of was er personeelsgebrek bij Halt? 

D. Heeft u deze jongeren in beeld en hoeveel recidivisten betreft het?  

Vraag 16 pag 14 Veiligheid 

2021 geweldsmisdrijven 5 per 1000 inwoners, dus op 120.000 is dat 120 x 5 = 600.  

A.Dat zijn toch heel veel geweldsmisdrijven? Kun je nog wel van veilige stad spreken?  

B.Zijn deze misdrijven geregistreerd?  

C.Heeft u deze mensen in beeld? 

D.Hoe vaak betrof het geweld in de buurt ? 

E. Er zijn nog al wat bewoners die gebukt gaan onder de terreur van hun buren.  Toch wordt er na 

meldingen weinig mee gedaan. Soms duurt zo’n situatie jaren, waar mensen gebukt onder gaan. 

Bouwvereniging noch de gemeente pakken dit op, ook van de wijkagent valt weinig te verwachten. 

Waarom is die aanpak zo beneden de maat? Moet deze prestatie o.g.v. veiligheid niet veel beter, 

zeker gezien de woningnood kunnen de slachtoffers niet zo maar verhuizen?  

Vraag 17 pag 14 Veiligheid 

Vernielingen en beschadigingen in de openbare ruimte factor 6.6 op 1000 inwoners. 6.6 x 120 = 792 

gevallen, dat is toch ook enorm?  

B. Hoeveel belastinggeld hebben die vernielingen in de openbare ruimte  totaal gekost aan 

opruimen, afvoeren en herstel? 

C. Is dat voornamelijk straatmeubliair geweest en op welke locaties komst dat vooral voor? 

D.  

Vraag  18 pag 16 BOA’s 

A. Hoeveel handhaving voor dierenwelzijn komt erbij  (fte en uren graag), of gaat dat af van de 

capaciteit voor andere zaken zoals overlastbestrijding? 

B. Wat kan een boa i.g.v. dierenmishandeling, verwaarlozing of andere mistoestanden? Wat zijn zijn 

bevoegdheden? Kunnen er extra bevoegdheden worden toegevoegd om de handhaver effectief te 

laten optreden? Kunnen we een terugkoppeling krijgen van zijn werkzaamheden en wat hij aantreft 

van dierenmishandeling?  

 

Vraag 19  pag 16 uitbreiding BOA’s vermindering administratieve lasten. 

A.Hoeveel BOA’s zijn er nu in dienst en hoeveel komen erbij voor de aanpak van het 

fietsenprobleem?  

B.Bedoelt u dat nu anderen de administratieve lasten overnemen of gaat u zelf slimmer te werk door 

de administratieve rompslomp te beperken? Hoeveel uren zal dat schelen? 

Vraag 20 pag 16 striktere handhaving op fout gestalde fietsen. 

Dat zal zeker veel uren handhaving schelen! Heeft u een  inschatting gemaakt hoeveel uren deze 

effectieve aanpak bespaart op de uren die nu niet meer extra gereden hoeven te worden? 

Vraag 21 pag 16 

Geldt dat ook voor weesfietsen? Kunnen weesfietsen dan ook eerder verwijderd worden, dan 

hebben we twee vliegen in een klap, meer plaats in de rekken, minder verloedering van de stad en 

een aanzienlijke kostenbesparing. 

Vraag  22  pag 16 aanpak overlast fietsen 



Tijdens de fietstour die de gemeenteraad heeft gemaakt bleek dat slechts 5 faculteiten bereid zijn 

om de overlast van de fout gestalde fietsen van hun studenten aan te pakken. Onze ambtenaren 

hebben flink hun best gedaan en het probleem met alle faculteiten besproken, een besef van 

verantwoordelijkheidsgevoel te geven, maar dat is helaas niet gelukt. Hoe krijgt het college de 

universiteit zover dat zij dagelijks gaan toezien op het overtreden van overlast en belemmering van 

de toegang in de omgeving van de faculteit, en erop toezien dat de studenten binnenpandig stallen 

bij de faculteiten? Dat zou al heel veel oplossen. 

 

Vraag  23  pag 17 aanpak jihadisme en radicalisering € 385.000 

A. Hoeveel kosten zijn de personeelskosten? 

B. Hoeveel is aan de aanpak zelf besteed, wat heeft u concreet gedaan? 

C. Hoeveel casussen heeft u aangepakt en zijn deze opgelost en is het ernstig wat u in de stad heeft 

aangetroffen? Zijn er strafzaken uit voortgevloeid? 

Vraag  24 pag 17 wietteelt experiment 

Wat is de stand van zaken? Gaat het wietteelt experiment nog wel door met de sterk gestegen 

energieprijzen? Wie betaalt die energiekosten? 

Vraag  25 pag 20 Mobiliteit , groener en slimmer 

OV en het liefst electrische auto’s.  

A. Welke oplossing heeft het college voor de nieuwe afvalberg die de hernieuwbare energie met zich 

meebrengt, zoals al deze accu’s van electrische auto’s en bussen? Deze afvalberg kan nl afgekocht 

worden door de producent volgens de EU en dan zitten wijzelf met het probleem. 

B. Als OV gratis wordt dan zal men minder de fiets gebruiken en dan hebben we een deel van het 

fietsprobleem in de binnenstad opgelost. Is dat een mogelijkheid die onderzocht is? Zo nee waarom 

niet? 

Vraag 26  pag 23 Groene Loper 

Wat is de stand van zaken m.b.t. het gedeelde pad dat door fietsers en wandelaars gebruikt, waar al 

de nodige ongelukken zijn gebeurd? Worden fietsers en wandelaars gescheiden omdat dat veel 

veiliger is?   

Vraag 27  pag 20 stallingen 

Is het mogelijk om zoals vroeger een bewaakte stalling aan het Bat voor scooters te maken en deze 

te laten bewaken door de MTB, zodat het duidelijk is en ook handiger voor de scooters dat zij daar 

terecht kunnen? Het zou ook het kris kras stallen enigszins verhelpen. 

Vraag 28 pag  30 staatje index functievermenging 

Kunt u dat eens in gewone taal uitleggen wat de prestaties zijn op dat gebied? 

Vraag 29 pag 31 internationale kenniseconomie 

Het college focust daar al decennia op. Op welke werkgelegenheid die hier niet onder valt investeert 

het college nog meer, want dat is niet duidelijk.   

Vraag 30  pag 31  schema over werkgelegenheid 

Fijn dat er getallen staan in dit schema. 

A. Als het aantal werkzame personen wordt op geteld van de bedrijven die er daadwerkelijk zijn dan 

is dat een heel laag aantal. Is die tabel compleet of heeft u slechts een aantal bedrijven mee geteld?  

B. Het is logisch om de banen van de vertrekkende, krimpende, opheffende bedrijven niet erbij op te 

tellen, echter bij het totale werkgelegenheidseffect telt u alles bij elkaar op, wat hebben we daaraan, 



dat is toch niet de echte werkgelegenheid? 

C. Hoeveel banen hebben we daadwerkelijk in onze stad?  

D. Hoeveel mensen wonen hier in de leeftijdscathegorie van tussen de 20 - 67,5 jaar die hoort tot de 

deelnemers aan het arbeidsproces?  

E. Als dat aantal afgezet wordt tegen de optelsom van de banen die de bedrijven hier opleveren 

volgens uw tabel, dan draagt Maastricht relatief weinig bij aan werkgelegenheid voor de eigen 

bewoners? Neem daar ook nog bij dat veel mensen die hier niet wonen, werken.   

F. Kunt u uitsplitsen hoeveel mensen die woonachtig zijn in Maastricht, ook werkzaam zijn in 

Maastricht? Natuurlijk hebben we een regiofunctie etc, kijken we over de grenzen etc… maar het is 

belangrijk te weten hoeveel u aan de werkgelegenheid bijdraagt voor de eigen stad. 

G. Heeft u inzicht hoeveel banen zijn er momenteel in de branches zijn waar het college op focust,  

Kenniseconomie, tourisme, congressen, creatieve industrie, maakindustrie, detailhandel, 

internationale instituten, ieder apart benoemd? Kunt u daar een staatje van geven? 

H. Heeft inzicht in het aantal banen waarvoor mensen van buiten Maastricht en ook vanuit het 

buitenland zijn aangetrokken? 

Vraag  31 pag  32 De Health Campus,  

hoeveel banen levert het op en hoeveel geld heeft de gemeente hier tot nu toe in geïnvesteerd of 

voor gefaciliteerd? Hoeveel studenten zijn door deze werkgelegenheid gebleven? 2M3 

Vraag  32 pag 33 Einsteintelescoop 

Hoeveel geld investeert de gemeente hier in en hoeveel uren aan ambtenaren stelt ze ter 

beschikking?  

Vraag 33  pag 33 economische samenwerking Limburg,  

Hoeveel uren en geld wordt in deze samenwerking gestoken. Hoeveel banen heeft het de stad de 

afgelopen 2 jaar opgeleverd? 

Vraag 34 pag 34 Het Mecc  

Hoeveel investeren we er in en hoeveel zijn de baten? Hoe draait het Mecc? 

 

Vraag 35  pag  34 Exploitatie maatschappij  Maastricht 

bevordert de bedrijvigheid en tourisme.  

Hoeveel instellingen zijn er wel niet die hetzelfde doen? Hoeveel geld gaat naar EMM en wat leverde 

het aan banen op de afgelopen twee jaar? 

Vraag 36 pag 36 onderzoek doen naar  internationaal  aanbod op scholen 

U gaat een onderzoek doen naar  internationaal  aanbod op scholen.  

Wat bedoelt u daarmee en wie betrekt u bij dat onderzoek? Wat zijn de kosten? 

Vraag 37  pag 35 internationale instituten 

We dachten dat we gestopt waren met het subsidiëren van internationale instituten, nu blijkt dat 

weer te zijn opgestart. 

A. U faciliteert deze  instituten met huisvesting. Hoe? Betaalt u de huur of wordt deze door u  

kwijtgescholden?  

B.Welke instituten ondersteunt u? Geef het bedrag dat u toekent per internationaal instituut aan. En 

geef aan wat zo’n instituut de stad oplevert. 



Vraag  38 pag 36  

we versterken horeca detailhandel recreatie cultuur werken en wonen om verder te groeien in de 

binnenstad naar ontmoetingsstad en verblijfsstad. 

We vinden dit een tamelijk ongenuanceerde uitspraak, temeer de binnenstad overvol is geraakt met 

toeristen en studenten en andere bezoekers. De binnenstad verkeerstechnisch vastloopt een groot 

tekort aan parkeerplaatsen is. We meer dan genoeg horeca en hotels hebben. En ondertiussen staat 

wonen staat er enorm onder druk en telt de leefbaarheid niet mee. 

A. Waarom blijft u jaren hetzelfde verkondigen terwijl dit allang achterhaald is? Groei groei is alles 

wat u kunt bedenken maar de stad loopt verder vast met deze koers. Ziet u niet in dat de binnenstad 

uit haar voegen barst op veel terreinen? 

B. Geef de bedragen aan,  die u inzet om de functies te versterken plus de resultaten die u boekt met 

die gelden.  

Vraag 39  pag 36 gebiedsontwikkeling binnenstad 

U geeft eerst aan dat u wilt groeien en even later geeft u aan dat u moet zorgen dat de binnenstad 

qua functies in balans moeten komen. U stelt vervolgens dat u grip moet krijgen op de 

ontwikkelingen juist verder wilt laten groeien. Wetende dat groei niet het antwoord is omdat de 

binnenstad overvol is met activiteit, verkeer, mensen, wonen en het onleefbaar is geworden. Dat zijn 

twee tegenstrijdige standpunten. Dus de acties die u onderneemt zijn dan ook tegenstrijdig.  

Vraag: Laat de uitwerking van de acties die u onderneemt op die twee doelen zien. Want het is 

tamelijk onbegrijpelijk welke kant  afdeling economie nu denkt op te gaan. 

Vraag 40  pag 37 dreigend tekort aan bedrijfsterreinen 

A. Hoeveel aanvragen zijn de laatste twee jaar binnengekomen en hoeveel bedrijfsterrein was  

nodig? 

B. Hoeveel leegstaande bedrijfspanden zijn er? En was dat geen oplossing en waarom niet? 

C. Wat voor soort bedrijven betrof het die een aanvraag indienden? Zorgden zij voor veel 

werkgelegenheid?   

Vraag 41  pag 38 TOM 

A. Bestaat bedrijfscontactpunt nog of is dat door TOM vervangen?  

B. Indien beiden bestaan, wat zijn dan de overlappingen en hoeveel personeel heeft elke organisatie 

en wat kosten ze ieder apart? 

Vraag 42 pag 38 startups broedplaatsen ondersteuning 

Hoeveel geld gaat hier naar toe en welke resultaten heeft u concreet geboekt  hiermee?  

Vraag 43  pag 38 economische promotie 

A. activiteiten gericht om Maastricht op de kaart te zetten. Benoem ze en wat kosten ze en wat 

hebben ze concreet opgeleverd?  

B. Staat Maastricht nog niet op de kaart, wij dachten meer dan genoeg? 

C. Wat zijn nieuwe werkers? 

D. Daar gaan we weer: ter versterking van het profiel toerisme, internationale kennisstad. Waarom 

stimuleert u niet andere soort werkgelegenheid die veel mensen een baan zouden opleveren?  

E. Hoeveel geld gaat naar promotie en bij welke organisaties en instellingen komt dat terecht? 

Vraag 44 pag 38 LIOF 

A. Hoeveel geld gaat naar het LIOF en gaat ons geld ook naar de activiteiten die het LIOF niet eens in 

Limburg ontplooit? Wat zijn de criteria die u stelt aan het Liof als subsidieverstrekker? 

B. Hoeveel banen heeft het Liof ons opgeleverd gedurende de laatst twee jaar? 

C. Heeft u zicht op wat het Liof met ons geld doet en of dat wel iets oplevert? 



Vraag 45 pag 38 subsidiëren economische promotie 

A. benoem alle organisaties en instellingen met de aan hun toegekende bedragen die u hiervoor 

inschakelt of in stand houdt. 

B. Benoem afzonderlijk wat ze concreet hebben opgeleverd. 

C. Wat zijn de overlappingen bij dit soort organisaties? 

Vraag 46 pag  MCB 

A. Sinds wanneer bestaat MCB en is er geen overlapping van promotionele activiteiten die andere 

organisaties al doen? 

B. Hoeveel subsidie krijgt MCB en benoem de geboekte resultaten van de afgelopen twee jaar? 

C. in het staatje staan enkel negatieve bedragen voor de acquisitie van congressen – 250.000 tot -

550.000. Kunt u dat uitleggen? 

Vraag 47 pag 39 staatje 2 hernieuwde invulling Maastricht als Europese stad 

A. Wat moeten we ons daar bij voorstellen, € 100.000 hoe is bedrag samengesteld en waarom is dat 

nodig? Waar is dat aan besteed? 

B. Omschrijf wat u bedoelt met hernieuwde invulling. 

Vraag 48 pag 39 vrijwel geen uitgaven van het evenementenfonds in 2021 

A. Hoeveel geld zit nu in het evenementenfonds incl reserve? Gaat het restant over naar 2022? 

B. Wat zijn de criteria voor subsidie uit het evenementenfonds? 

C. Weinig geld gebruikt. Had dat te maken met corona? Hoeveel aanvragen waren er in 2021? 

D. Hoeveel aanvragen waren er voor 2022? 

E. Hoeveel aanvragen zijn gehonoreerd in 2022. Graag een schema met de gehonoreerde 

evenementen voor 2022 met de toegekende bedragen. 

Vraag 49  pag 39 Toeristenbelasting aanzienlijke daling 

U geeft aan dat in 2021 1,5 mln minder touristenbelasting is geïnd en in 2022 denkt u aan 1 mln 

minder inkomsten.  

Wat was de gemiddelde bezettingsgraad van de hotels in die twee jaar? Hoeveel hotels hebben de 

afgelopen jaren het niet gered? 

Vraag 50  pag 40 staatje economie wat mag het kosten? 

promotionele activiteiten  2.613.000 rekening 2021,   5.526.000 baten. 

Hoe zijn die twee bedragen samengesteld en hoe kunt u het bedrag aan baten achterhalen?   

 


